
Referat fra FAU- møte onsdag 15.11.2023  
 

Tid: Kl.18.00  
 
Sted: Elevtorget på Aremark skole  
 

Til stede: Ann Helen Løkkeberg Olafsen, Sandra Jillnevik, Malin Sydnes, Linda Dagrød, Siri 
Dalnoki, Henriette Dammyr, Trine Ørås (vara), Carina Hansesætre og Anne-Gry Kværner 
Ulsrød.   
Rektor, Frode Gabrielsen, var til stede under sak 1, 2, 3, 4, 5 og 6.   
 

Meldt forfall: Øyvind Inge Kirkeng Malkenes og Øygun S. Nodeland  
 

Sak 1: Møteplan for FAU resten av skoleåret 2023-2024  
Rektor sjekker når det er kommunestyremøter, og FAU samkjører møter med dette. Dette vil 
være torsdager. Rektor gir tilbakemelding til Carina, leder. Rektor kaller inn til alle SU og 
FAU-møter for neste halvår før jul.  
  
Sak 2: Evaluering av fådelt skole (sak 1 fra møte 13.februar 2022 og sak 7 fra møte 
16.10.2023)  
I uke 47 blir det sendt ut en spørreundersøkelse til foreldre og foresatte. Spørsmålene er 
laget i samarbeid mellom FAU og rektor. Skolen tilpasser de samme spørsmålene, slik at 
elevene får en lignende undersøkelse, som blir gjennomført i skoletiden den samme uken.   
Informasjon vil bli sendt via Transponder.   
 

Sak 3: Mobilfri skole   
Sak på SU-møte 16.november, i tillegg til at det mest sannsynlig fra nyttår kommer en 
anbefaling fra sentralt hold.   
Saken fortsetter på FAU-møtet i januar, når vi vet hva de nasjonale føringene blir.   
 

Sak 4: Barneseter i buss/taxi:   
• Dette sier lovverket om sikring av barn i bil: 
https://www.tryggtrafikk.no/kjore/bil/sikring-av-barn/dette-sier-lovverket/  
• Dette sier lovverket om sikring av barn i buss: 
https://www.vegvesen.no/trafikkinformasjon/trafikksikkerhet/sikker-
kjoring/sikring-av-barn-i-bil/sikring-av-barn-i-buss/  

Reglene sier at alle under 135 cm skal ha sete, både på busser som kjører på landevei og i 
taxi. Hvem har ansvaret? Rektor tar kontakt med både buss- og taxi-selskap og undersøker.   
 

Sak 5: Klassemiljø   
Sak om klassemiljø på et trinn på skolen og hvilke tiltak som er satt i gang.   
 

Sak 6: Budsjett   
Det er enighet på møtet at det er nødvendig med tilbakemeldinger til kommunen på 
budsjettforslaget. Det vil bli et samarbeid mellom ATV Utdanningsforbundet, elevrådet og 
FAU.   
Det er svært viktig at det blir synliggjort konsekvensene av dette budsjettforslaget. FAU-
leder kontakter kommunen og spør hvordan vi best kan få frem våre synspunkter.  I tillegg 
skriver FAU et innlegg i Halden Arbeiderblad.   

https://www.tryggtrafikk.no/kjore/bil/sikring-av-barn/dette-sier-lovverket/
https://www.vegvesen.no/trafikkinformasjon/trafikksikkerhet/sikker-kjoring/sikring-av-barn-i-bil/sikring-av-barn-i-buss/
https://www.vegvesen.no/trafikkinformasjon/trafikksikkerhet/sikker-kjoring/sikring-av-barn-i-bil/sikring-av-barn-i-buss/


Sak 7: Polentur og pengeinnsamling/håndtering (sak overført fra forrige skoleår)  
• Sak utsatt til FAU-møtet i januar.   
 

Sak 8: 17.mai komitéen, organisering og valg av representanter (sak 4 fra møte 17.april 
2023 og sak 3 fra møte 5.juni 2023)   

• Sak utsatt til FAU-møtet i januar  
 

Sak 9: Oppdatere kontaktliste FAU  
Kommentar i parentes på hvem som er villige til å sitte i 1 eller 2 år for å få til ett overlapp på 
neste års FAU jf. vedtektene.   
 

• 1.klasse: Carina Hansesætre (2 år), vara Renate Strand  
• 2.klasse: Øyvind Kirkeng Malkenes (2 år), vara Trine Ørås  
• 3.klasse: Henriette S.Dammyr (2 år), vara Lisa Marie Haugeby  
• 4.klasse: Anne-Gry K.Ulsrød (2 år), vara Ida Bradley-Østensvig  
• 5.klasse: Siri Dalnoki (1 år), vara Nina S. Gretland  
• 6.klasse:  Øygun S. Nodeland (1 år), vara Øyvind Kirkeng Malkenes 
• 7.klasse: Linda Dagrød (2 år), vara Mirjam Kilen 
• 8.klasse: Vibeke Buer og Malin Sydnes (1 år), deler verv  
• 9.klasse: Sandra Jillnevik (2 år) og Ann Helen L. Olafsen, deler verv 
• 10.klasse: Sandra Jillnevik (1 år), vara ? 

 
FAU lager brev til foresatte før neste års valg av FAU/klassekontakter. Dette sendes ut på 
Transponder. Representanter skal være valgt på vårens foreldremøte. For 1. klasse vil dette 
bli gjort ved innskrivning. Carina informerer rektor om at dette må inn på 
informasjonsskrivet til kommende 1. klasse.  

 
Sak 10: Julehilsen til ansatte fra FAU  
Avgjørelse tas via mail/Facebook-gruppe for FAU- representanter.  
 

Sak 11: Eventuelt   
• Oppdatering av sak fra forrige møte. Elevtorget kan brukes i storefri av elever, 
med tilsyn.   
 

  
  
  
  
  
 


